
Stem tegen collegevoorstel plannen Jan van Besouw 

 

Beste leden van de gemeenteraad Goirle, 

 

De afgelopen dagen heb ik via verschillende kanalen vernomen wat de plannen van de gemeente zijn 

met het Jan van Besouw. Ik vraag jullie heel dringend om TEGEN het huidige collegevoorstel te 

stemmen. 

Ik ben een van de ‘oud-docenten’ van Factorium. Precies 3 jaar geleden, april 2020, kreeg ik van 

Factorium het bericht dat ik per 1 september 2020 ontslag kreeg voor de danslessen die ik in Goirle 

gaf. Factorium kreeg geen subsidie meer. 

Ik wilde mijn lieve Goirlese leerlingen niet in de steek laten, dus in september 2020 startte ik F-Fact 

Dance Company. In het begin was dit een moeilijke tijd, alles was nieuw en ik had maar enkele 

maanden om alles op orde te krijgen! Hoe maak je een website, hoe zorg ik ervoor dat leerlingen zich 

inschrijven, hoe zit het met verzekeringen, je rechten en plichten, de belastingdienst enz enz! Daarbij 

was het net het begin van coronatijd en zaten we middenin onze eerste lockdown... Lichte paniek 

zoals u wellicht begrijpt, maar ik ben een doorzetter en ik was dan ook erg blij toen in september 

2020 onze eerste leerlingen naar de balletzaal van het Jan van Besouw kwamen om lessen bij ons te 

volgen. 

Toen we begonnen hadden we 97 leerlingen. Daar was ik enorm dankbaar voor, maar ik wist dat dit 

er niet voldoende zouden zijn om ons hoofd boven water te kunnen houden. Maar met veel 

positiviteit, energie , enthousiasme en heel hard werken kom je een heel eind! En daarbij waren (en 

zijn) de andere docenten van F-Fact Dance Company onmisbaar! Ik ben dan ook enorm trots dat er 

op dit moment bijna 400 leerlingen wekelijks de balletzaal van het Jan van Besouw binnen stappen 

om bij ons te komen dansen. 

 

Waarom zitten wij zo graag in het Jan van Besouw? 

- de sfeer in het gebouw is erg fijn en de medewerkers zijn altijd vriendelijk, wij voelen ons ECHT 

welkom 

- de balletzaal is prachtig met haar hoge boogvormige plafond en fijne vloer en spiegelwand 

- ouders van jongere kinderen zoeken tijdens de les een gezellig plekje in het gebouw, bestellen een 

kopje koffie of thee en gaan daar lekker even zitten lezen o.i.d. 

- het is erg prettig om met zoveel verenigingen en cultuurdocenten in een gebouw te zitten. We 

hebben al diverse malen leuke samenwerkingen gehad met andere ‘bewoners’ van het Jan van 

Besouw en dat is echt een meerwaarde! 



- als bestuurslid van PlanC+ zorg ik voor de juiste voorwaarden voor alle cultuurdocenten in hele 

goede samenwerking met het Jan van Besouw 

- tijdens danskinderfeestjes verzorgt de horeca van het Jan van Besouw altijd de ranja, cupcakes, 

chips enz. aan een leuke versierde tafel 

- elk jaar maken wij gebruik van het theater voor onze dansvoorstellingen 

- enz enz enz! 

Als wij straks niet meer in het Jan van Besouw terecht zouden kunnen voor onze lessen, dan kan al 

ons harde werk van de afgelopen 3 jaar weer van voor af aan beginnen. En wat ben ik dan diep 

teleurgesteld in de gemeente, die eerst al cultuureducatie aan haar lot overliet en nu niet zou 

begrijpen wat een waardevolle toevoeging het Jan van Besouw voor heel Goirle en omstreken is. 

Daarom wil ik u vragen om de mogelijkheid om meer maatschappelijke partijen onder te brengen in 

het Jan van Besouw goed te onderzoeken, zodat het gebouw nog levendiger wordt, lege ruimtes een 

goede bestemming krijgen en wij samen met vele andere huisgenoten van het Jan van Besouw nog 

jarenlang kunnen genieten van ‘ons’ gebouw. 

 
Vriendelijke groet, 
 
F-Fact Dance Company 

 
 


